
          
 
 
 
 

 
 

Raad – 14 juli 2016 
Agendapunt 2 – vragenuur voor de raad 
 
 
De fractie van de PvdA heeft twee vragen aan het College, t.w. 
 
Intentieverklaring versterkingsoperatie: 
 
Afgelopen maandag heeft Minister Assscher een bezoek gebracht aan onze regio en de 
dag werd afgesloten met het ondertekenen van een intentieverklaring. Naast de hand- 
tekening van de minister werd deze verklaring ook van een handtekening voorzien door  
vertegenwoordigers van de provincie, de NAM, het CVW, de Nationaal Coördinator 
Groningen, de scholen, Bouwend Nederland en de bevingsgemeenten. 
 
De fractie van de PvdA zou graag kennis willen nemen van de inhoud van genoemde 
intentieverklaring. Daarbij betreuren wij het, dat we via de media moeten vernemen, 
dat een dergelijke overeenkomst tot stand is gekomen zonder maar één letter van de 
tekst te hebben gezien. 
 
We hebben begrepen, dat één van de doelstelling uit de overeenkomst is om met name 
“de regeltjes” te vervangen door samen te werken en er voor te zorgen, dat het werk 
zoveel mogelijk in de provincie Groningen terecht komt. Dus ook bij Bedumer bedrijven? 
De vraag is of deze bedrijven door de procedures, die gevolgd moeten worden wel in 
een eerlijke positie worden gebracht t.o.v. grote bedrijven. 
 
Dorpsvisie Zuidwolde / actieplan Onderdendam 2016-2026: 
 
Afgelopen week zijn er twee bijeenkomsten geweest, waarbij een visie voor het dorp 
Zuidwolde en een actieplan voor het dorp Onderdendam werden gepresenteerd. De  
fractie van de PvdA heeft van beide kennis genomen en wil langs deze weg haar waar- 
dering uitspreken aan het adres van de samenstellers.  
 
Wij hebben m.b.t. de dorpsvisie en het actieplan de volgende vragen: 
 

 hoe wordt de gemeenteraad van Bedum bij de dorpsvisie en het actieplan 
betrokken? 

 in het actieplan Onderdendam wordt ook aandacht besteed aan het voort 
bestaan van de school in Onderdendam. Tijdens de ontdekkingstocht door 
Onderdendam werd ons duidelijk gemaakt, dat de eerdere en in de media  
breed uitgemeten plannen om deze z.g. “wereldschool” in boerderij De Haver 
onder te brengen van de baan is.  



Echter in het actieplan (hoofdstuk 3 – bewegen in het groene dorp) wordt   
deze mogelijkheid nog wel genoemd en wordt zelfs een onderzoek samen 
met de gemeente en de Nationaal Coördinator Groningen aangekondigd. 
Wat is nu precies de stand van zaken? 

 
 


